

STYREMØTE NR. 9-2025, NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 26. november kl. 19:00 - 20:30

Sted: Digitalt

Kakeansvarlig: alle

Møteleder: Julie Meinicke

Referent: Ragnhild Marie Bondahl Søberg

Innkalt: Lauritz Sogn-Larssen Per Finstad Ragnhild Marie Bondahl Søberg Thea Land

Mie Christine Stangeland Sørensen Brage Bjørnstad Daniel Azagra Næss Tobias Horelt

Ikke møtt:

Saksliste:

- | | |
|---------------------|-----------------------------------|
| Sak 1/2025: | Godkjenne innkalling og saksliste |
| Sak 2/2025: | Kake og sladder |
| Sak 40/2025: | Bruksvallarna - evaluering |
| Sak 41/2025: | Valgkomité |
| Sak 14/2025: | Sportslig fremover |
| Sak 15/2025: | Sosialt fremover |
| Sak 43/2025: | Generalforsamling |
| Sak 11/2025: | Generelt |
| Sak 12/2025: | Innkomne saker |

Sak 01/2025	Godkjenne Innkalling og saksliste	2 min
Type sak	Vedtakssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	
Saksinfo	Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack. <i>Forslag til vedtak:</i> Innkalling og saksliste til styremøte 9 godkjennes.	
Referat	Styret godkjenner innkalling og saksliste til styremøte 9	
Vedtak	<i>Innkalling og saksliste til styremøte 9 godkjennes</i>	

Sak 02/2025	Kake og sladder	10 min
Type sak	Fjas	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	Innsjekk og sladder	
Referat	Sak 02 referatføres ikke	

Sak 40/2025	Bruksvallarna - evaluering	20 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Ragnhild Marie Bondahl Søberg	
Saksinfo	- 48 deltakere - Vellykket samling, der det meste gikk knirkefritt. - Dumt at ikke alle hyttene deltok på sangkonkurransen. Må lages noen regler til neste år for å sikre seg at alle blir med. - Dobbelsjekk sporkortprisene før pris bestemmes! I år gikk prisene opp helgen de åpnet løypene. - Bra skiløyper første dagen, deretter helt middels. - Takk for en bra samling, og takk for god hjelp fra de som føler seg truffet:))	
Referat	- Positive tilbakemeldinger. - Dumt at storhytta ikke deltok på sangkonkurransen, dette gir et helt feil inntrykk til resten av de som deltar. - Alle har betalt. - Bra organisert av arr.kom!	

	- Kanskje se på muligheter for å dra et nytt sted neste år. - Muligheter for å droppe Fjellpizzaen neste år. - Sportkortene er veldig dyre. - Sjekke ut Østersund - Billigere sportkort - Går tog, så mulig å komme seg dit uten nok biler også. - Sosialansvarlig på storhytta og trener på en mindre hytte - Da kommer ikke trener for sent til øktene. - Soskom er på hytta der det sosiale arrangeres.
Konklusjon	- Totalt sett en bra samling. Bra arrangert!

Sak 41/2025	Valgkomité	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	
Saksinfo	- Aleksander Dokset som leder - Aud og Inger som medlemmer - Info fra VK - Søknadsportalen åpner 28. november - Søknadsfrist søndag 4. januar	
Referat	- VK har hatt møte, og startet tidlig med å planlegge valgprosessen. - Vi som sitter i styret, kjenner vervene godt, og kan gjerne ta i mot spørsmål fra medlemmer, eller vi kan ta kontakt med interesserte for å informere mer spesifikt om vervene. - Alle liker å føle seg ønsket, så VK kan også sende meldinger direkte til ulike medlemmer for å høre mer om interessen, sånn de har gjort tidligere. - Søknadsprosessen er viktig for å finne et nytt styre, så dagens styre og VK snakker med medlemmer og blester om hvordan vervene er.	

Sak 14/2025	Sportslig fremover	15 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Mie Christine Stangeland Sørensen	
Saksinfo	Treningene på Brukssamlingen Fredagsjogg kl. 7 til våren Nytt forslag til HK-planen Når skal vi sette siste trening før jul? Bruke excelark for bilkabalen fra starten av sesongen Skal vi ha en økt i Pirbadet i desember?	

Referat	- Fortsette med kjørekabelen for å bli mer vant til den. - Til sjåførene: Kan skrive hvor langt man tenker å gå, slik at de som setter seg i bilen kan tilpasse hvilken bil man setter seg opp i. - Daniel fikser slik at de som melder seg av får varsel om at de må sende melding til ansvarlig for økten. - Ingen påmeldingsfrist, men kan skrive i påmeldingen om at du er ansvarlig for egen skyss hvis du melder deg på i siste liten. Husk også å skrive deg opp i excelarket!! - Tester excelarket, og tar en vurdering senere. - Økt i pirbadet 4. desember.
---------	--

||

Sak 15/2025	Sosialt	15 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Brage Bjørnstad	
Saksinfo	- Juleøltesfest avlyst. Elendig påmelding. Bør nok arrangeres tidligere, men vanskelig mtp. Bruks og annet opplegg. Det har generelt vært få påmeldte på sosiale sammenkomster i år, men dette var et bunnpunkt. Tar selvkritikk på dårlig info om hva festen faktisk innebærer. Kunne blitt veldig gøy når vi hadde kjeller... - Bra påmelding på mange treninger. Bør i større grad fokusere på saft/hygge på øktene hvis denne trenden fortsetter. - Intet mer sosialt før jul. Blir heller ikke å gjøre noe som helst før eksamen er ferdig. Jeg planlegger jiz-bankett (uheldig forkortelse) i jula. Har dere forslag til opplegg? Planen til nå er restaurant + byen.	
Referat	- Arrangere juleøltestfest tidligere. - Generelt få påmeldte på festene, så sos.kom. kan prioritere hygge på øktene istedenfor. - Brage snakker med studenterhytta ang badstue og stamp etter langturene til våren. - Jiz-bankett blir planlagt i jula.	

Sak 43/2025	Generalforsamling	15 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	

Saksinfo	- 5. februar - Styret 2026 - Skal Gråkallen opp bli en del av Marka Rundt-vervet - hva skal vervet hete? Forslag er Event-ansvarlig - Sponsoransvarlig i styret? - Forslag til omstrukturering, hvilke arbeidsoppgaver har fungert bra, hvilke ikke? - Andre vedtekter vi kan endre på? - 3 Dugnadspoeng - Krav til ordinært medlem
Referat	- Generalforsamling 5. februar, auditorium er booket. - Styret 2026 - Arr.kom-sjef byttes til Samlingsansvarlig. - Legger inn en sponsoransvarlig. - Marka-Rundt-sjef endres til Arrangementansvarlig og tar ansvar for Gråkallen opp. - Vi stemmer over disse endringene på generalforsamlingen. - Endring av vedtekter? - Er det for få dugnader for å ha 3 poeng som et krav? - Viderefører våre tanker ang dugnadspoeng og krav til ordinære medlemmer til det nye styret, men gjør ingen beslutning nå.

Sak 11/2025	Generelt	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger Saksinfo	Julie Meinicke - NM-stafett Steinkjer - ca. 2t å kjøre - start kvinner 11:20 og herrer 13:20 Brage Bjørnstad - Noen på langtur søndag ble alene. Kunne vært fint med et forhåndsbestemt bollestopp slik at alle kan samles igjen etter feks 90 min. - Kjøretakstene bør oppdateres. Spesielt Vassfjellhufsen er et tapsprosjekt om man ikke har full bil. 158,4 kr bare i bompenger med dieselbil og autopassrabatt. 5,5mil*0,6L/mil*20kr/L = 66 kr. Lauritz Sogn-Larssen - SL i Tromsø i mars 26 februar -1 mars	

	- Julekort fra styret - Janteloppet Daniel Azagra Næss - Nettsiden var nede på søndag, noe som var litt dumt da noen ikke fikk sjekket hvor økt var og om vi var nok biler osv. Dette var fordi databasetjenesten til ntnu var nede. Jeg spurte ntnu-hjelp om det var noen form for varslings tjeneste for dette, slik at vi kunne fått beskjed i forkant dersom det var planlagt, og om det eventuelt skulle skje igjen. Fikk dette som svar dessverre:  Steinar Kaarø 24. november 2025 kl. 15:07 Det stemmer at det var nedetid på mysql.stud.ntnu.no i går morges. Det er nok ingen varslingsliste for denne tjenesten.
Referat	- NM-stafett: Erik sender ut melding på slack til medlemmene for å sjekke interessen. - Ragnhild sender melding til Erik om at det er dagstur med NTNUI og at det blir felles skyss. - Avtale felles bollestopp ved øktstart. - Oppdatere prisene til sjåførene. Det må være en motivasjon for folk til å kjøre, når det ofte er for få sjåførere. - Muligheter for Vassfjellhufs i slalombakken (på baksiden)? - Høre interessen for SL i Tromsø. Brage kan kanskje ordne overnatting. - Noen i styret som har tid til å ordne julekort til HS?

Sak 12/2025	Innkomne saker	10 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	
Saksfremlegger	Julie Meinicke	
Saksinfo	- Bollestopp på et bestemt tidspunkt er en veldig god idé!! - Synes det er et godt forslag å slå sammen MR og Gråkallen! Men jeg synes vervet bør ha et norskt navn! Kanskje det kan hete "arrangementsansvarlig"? Og så endre navn på Arrkom til "reiseansvarlig" eller "samlingsansvarlig" f.eks.? Hvis vi har arrkom og eventansvarlig, blir det jo to verv med samme navn bare på to forskjellige språk:-) - Hei! Jeg bare lufter en liten tanke: hadde det vært en ide å ha en slags "utvidet trenerkom", hvor man kan få tilgang til treningskalenderen og skrive seg opp som trener på økter, uten at man sitter i den faktiske trenerkom? Da har man litt flere folk å spille på dersom ingen i trenerkom kan holde økta. Så kan innerste trenerkom være ansvarlig for å sette opp	

	treningsplan og ha hovedansvar, mens det er en gjeng i tillegg som kan spørres om å holde de oppsatte øktene. Håpet er at det kan være en veldigveldig lavterskel greie som kan hjelpe trenergruppa.
Referat	- Vi kan skrive i påmeldinger til økter at det blir bollestopp på et bestemt tidspunkt:) - Marka Rundt-sjef = arrangementsansvarlig, Arr.kom-sjef = samlingsansvarlig - Treningsplanen er tilgjengelig for styret og trener.kom for å ikke ha for mange kokker i spill.

Neste styremøte: I starten av januar.